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Proces-verbal 
încheiat în ședința Comisiei de transport şi mobilitate urbană 

din data de 29 martie 2023, ora 17:45 
 

Ședința s-a desfășurat prin mijloace electronice, prin intermediul 
platformei online de videoconferință WebEx. 

 
Convocarea ședinței comisiei a fost făcută la solicitarea din data de 

27.03.2023 a domnului preşedinte Florin Melciu. 

 

1. MELCIU FLORIN – PREȘEDINTE – prezent 

2. RĂU GABRIEL – SECRETAR – prezent 

3. HAZARIAN CONSTANTIN - prezent 

4. NICOLAIE GEORGE – absent 

5. CICEALĂ ANA-MARIA – prezent 

6. COVACI FLORIN – prezent 

7. MILEA DAN – prezent 

8. MILITARU MARIAN - CĂTĂLIN – prezent 

9. ŞUHAN VALERIU - NICOLAE - prezent 

10. STOICA IOANA – prezent 

11. CALENŢARU NASI - prezent 

12. PAVEL MARIUS - ADRIAN – prezent 

13. SĂNDULESCU NINA - prezent 

 

Ordinea de zi a comisiei: 
6. Proiect de hotărâre privind acceptarea ofertei de donație autentificată 

sub nr. 678/03.03.2023 a Societății Exigent Property Investment S.R.L. 

7. Proiect de hotărâre privind împuternicirea Sectorului 5 al Municipiului 

București să achiziționeze, în numele și pentru Municipiul București, 

terenul situat în Str. Serg. Maj. Topliceanu Vasile Nr. 12A Sector 5, cu nr. 

cadastral 237955, în scopul realizării unei parcări 
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8. Proiect de hotărâre privind împuternicirea expresă a Sectorului 6 al 

Municipiului București să achiziționeze pentru și în numele Municipiului 

București, imobilul situat în București, Splaiul Independenței nr. 311, 

sector 6, înscris în cartea funciară nr. 245220, în scopul extinderii unei alei 

de trecere și modernizarea acesteia 

9. Proiect de hotărâre privind cooperarea între Municipiul Bucureşti, 

Societatea de Transport București STB S.A. și Federația Română de Polo 

în vederea desfășurării în bune condiții a evenimentului "Campionatul 

Mondial de Polo U20 - 2023", în perioada 08 - 18 Iunie 2023 

11. Proiect de hotărâre privind circulația autovehiculelor cu masa maximă 

totală autorizată mai mare de 5 tone la lucrările de construire a imobilului 

aflat în Calea Griviței nr. 53, sectorul 1, conform Autorizației de Construire 

nr. 106/11841/15.04.2022 

12. Proiect de hotărâre privind împuternicirea expresă a Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară pentru Transport Public București – Ilfov, de a 

înființa, organiza, exploata, monitoriza și gestiona serviciul public de 

transport feroviar de călători de interes local 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de amplasare a 

stațiilor de încărcare a autovehiculelor electrice 

43. Proiect de hotărâre privind transmiterea arterei de circulație strada lt. 

col. Constantin Marinescu (tronson cuprins între strada 1 Mai și strada 

Drumul Sării), identificată cu numărul cadastral 237578, din administrarea 

Administrației Străzilor București în administrarea Consiliului Local al 

Sectorului 6, în vederea reabilitării. 

  

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

 Bună ziua. 

 Vă rog să citiți ordinea de zi în integralitate și să începem cu primul 

punct. 

Mulțumesc frumos. 

 

Asistent comisie 

Bună ziua, domnilor consilieri, domnul președinte. 
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Sunt prezenți 12 consilieri din cei 13. Este cvorum. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc.  

Haideți să citim ordinea de zi. 

 

Asistent comisie 

6. Proiect de hotărâre privind acceptarea ofertei de donație autentificată 

sub nr. 678/03.03.2023 a Societății Exigent Property Investment S.R.L. 

7. Proiect de hotărâre privind împuternicirea Sectorului 5 al Municipiului 

București să achiziționeze, în numele și pentru Municipiul București, 

terenul situat în Str. Serg. Maj. Topliceanu Vasile Nr. 12A Sector 5, cu nr. 

cadastral 237955, în scopul realizării unei parcări 

8. Proiect de hotărâre privind împuternicirea expresă a Sectorului 6 al 

Municipiului București să achiziționeze pentru și în numele Municipiului 

București, imobilul situat în București, Splaiul Independenței nr. 311, 

sector 6, înscris în cartea funciară nr. 245220, în scopul extinderii unei alei 

de trecere și modernizarea acesteia 

9. Proiect de hotărâre privind cooperarea între Municipiul Bucureşti, 

Societatea de Transport București STB S.A. și Federația Română de Polo 

în vederea desfășurării în bune condiții a evenimentului "Campionatul 

Mondial de Polo U20 - 2023", în perioada 08 - 18 Iunie 2023 

11. Proiect de hotărâre privind circulația autovehiculelor cu masa maximă 

totală autorizată mai mare de 5 tone la lucrările de construire a imobilului 

aflat în Calea Griviței nr. 53, sectorul 1, conform Autorizației de Construire 

nr. 106/11841/15.04.2022 

12. Proiect de hotărâre privind împuternicirea expresă a Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară pentru Transport Public București – Ilfov, de a 

înființa, organiza, exploata, monitoriza și gestiona serviciul public de 

transport feroviar de călători de interes local 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de amplasare a 

stațiilor de încărcare a autovehiculelor electrice 
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43. Proiect de hotărâre privind transmiterea arterei de circulație strada lt. 

col. Constantin Marinescu (tronson cuprins între strada 1 Mai și strada 

Drumul Sării), identificată cu numărul cadastral 237578, din administrarea 

Administrației Străzilor București în administrarea Consiliului Local al 

Sectorului 6, în vederea reabilitării. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos. 

Haideți să trecem la primul punct de pe ordinea de zi, vă rog frumos 

să-l citiți. 

 

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian 

Domnule preşedinte, îmi cer scuze. Pavel Marius sunt. Trebuie să 

intru într-o şedinţă şi îmi cer scuze, dar trebuie să ies. 

Vă mulţumesc mult de tot. Şi îmi cer încă o dată scuze. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulţumim, domnule consilier general. Succes!  

 

Asistent comisie 

Domnule preşedinte, vroiam să vă spun că punctul 43 pe care l-am 

citit are deja aviz de la şedinţa trecută. În plen proiectul a fost respins. 

 

Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 

Şuhan sunt. Îmi cer scuze. Din câte îmi aduc aminte, mi se pare că 

în şedinţa Consiliului General nu a fost votat, nu a trecut.  

 

Asistent comisie 

Este doamna şef serviciu de la Direcţia Patrimoniu. Poate să vă dea 

nişte lămuriri. 
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Doamna Şef Serviciu Evidenţă Patrimoniu Mândrescu Camelia – 

Direcţia Patrimoniu 

Bună ziua, domnilor consilieri. Camelia Mândrescu sunt, de la 

Direcția Patrimoniu. Din ceea ce cunosc eu, proiectul de hotărâre cu 

transmiterea tronsonului din artera de circulație strada Locotenent 

Constantin Marinescu a intrat în ședința trecută, dar nu a fost adoptat. 

Bănuiesc că nu a fost adoptat pentru că luna trecută valoarea de inventar 

a acestui tronson nu era valoarea corectă, valoarea transmisă de 

Administrația Străzilor, actualul administrator al arterei, a fost transmisă 

valoarea întregii artere, ori Consiliul Local Sector 5 solicită doar un 

tronson, o parte, o secțiune din arteră. S-a revenit la Administrație 

Străzilor, ne-au dat valoarea corectă a acestui tronson care se dorește a 

fi transmis de la Administrația Străzilor la CLS5 și s-a refăcut proiectul de 

hotărâre. 

 

Asistent comisie 

Sunt prezenţi şi domnul Aurelian Nebel şi domnul Marian Bâgău de 

la CMMTB şi respectiv Administraţia Străzilor Bucureşti. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Dacă poate să ne spună câteva cuvinte despre acest proiect, vă rog. 

 

Domnul Director General Bârgău Marian – Administraţia Străzilor 

Bucureşti 

Bună ziua. Marian Bârgău sunt.  

Într-adevăr inițial s-a transmis valoarea de inventar pentru toată 

suprafața, pentru toată artera. Ulterior s-a revenit de la Patrimoniu cu 

adresă prin care să specificăm am împărțit cumva conform suprafeței și a 

rezultat valoarea doar pentru secțiunea respectivă. Noi am transmis de la 

ședința anterioară, dar probabil nu a mai fost timp pentru a se modifica 

proiectul. 
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 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc. Dacă vreunul din colegii noștri consilieri generali au vreo 

întrebare domnului director? Dacă nu, îl punem pe ordinea de zi și votăm 

ordinea în integralitate și vedem în Consiliul General dacă colegii noștri 

din Consiliul General, ceilalți colegi… 

Bine supuneţi-l, să votăm ordinea de zi, dacă nici un coleg nu are 

nicio obiecţie. 

 

Asistent comisie 

Puteţi vota ordinea de zi. 

9 voturi pentru, 1 abţinere, 0 voturi împotrivă. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos.  

Haideți să trecem la primul punct de pe ordinea de zi. 

 

Asistent comisie 

6. Proiect de hotărâre privind acceptarea ofertei de donație 

autentificată sub nr. 678/03.03.2023 a Societății Exigent Property 

Investment S.R.L. 

Raport de specialitate de la Direcția Patrimoniu. 

 

Doamna Şef Serviciu Evidenţă Patrimoniu Mândrescu Camelia – 

Direcţia Patrimoniu 

Proiectul de hotărâre se referă la acceptarea ofertei de donație a 

firmei Exigent Property Investment. Este vorba de o suprafață de 84 m² 

care vine să întregească o tramă stradală. Direcția Patrimoniu, ca urmare 

a solicitării acestei firme, a corespondat cu Primăria Sectorului 6, ni s-a 

răspuns că sunt de acord, ne-au comunicat că este necesară și oportună 

acceptarea ofertei de donație a celor 84 m² donați de către SC Exigent 

Property Investment.  
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 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos. Dacă colegii noștri consilieri generali au 

întrebări, dacă nu, vă rog să supuneți la vot poiectul. 

Mulțumesc. 

 

Asistent comisie 

Puteți vota. 

8 voturi pentru, 2 abţineri, 0 voturi împotrivă. 

 

7. Proiect de hotărâre privind împuternicirea Sectorului 5 al 

Municipiului București să achiziționeze, în numele și pentru 

Municipiul București, terenul situat în Str. Serg. Maj. Topliceanu 

Vasile Nr. 12A Sector 5, cu nr. cadastral 237955, în scopul realizării 

unei parcări 

Raport de la Direcția Patrimoniu. 

 

Doamna Şef Serviciu Evidenţă Patrimoniu Mândrescu Camelia – 

Direcţia Patrimoniu 

Imobilul care face obiectul acestui proiect de hotărâre este în 

prezent imobil proprietate particulară în scris în Cartea funciară fără 

sarcini, provine din, a fost restituit foștilor proprietari în baza unei dispoziții 

de primar general din 2003. Ținând cont că este într-o zonă în care nu 

poate fi, nu este o zonă în care să poată fi cu construit ceva, proprietarii 

se oferă să îl dea sectorului 5, care și au exprimat dorința să îl 

achiziționeze în scopul realizării unei parcări. În urma demersurilor făcute 

de către Direcția Patrimoniu către Direcția de Urbanism, aceștia şi-au 

exprimat punctul de vedere în sensul că li se pare oportună achiziția 

acestui imobil. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc. 

Dacă colegii noștri consilieri generali au o întrebare pentru doamna 

directoare? Dacă nu, vă rog să îl supuneți la vot. 
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Asistent comisie 

Puteți vota. 

9 voturi pentru, 1 abținere, 0 voturi împotrivă. 

 

8. Proiect de hotărâre privind împuternicirea expresă a 

Sectorului 6 al Municipiului București să achiziționeze pentru și în 

numele Municipiului București, imobilul situat în București, Splaiul 

Independenței nr. 311, sector 6, înscris în cartea funciară nr. 245220, 

în scopul extinderii unei alei de trecere și modernizarea acesteia 

Raport de specialitate: Direcția Patrimoniu și Direcția Transporturi. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Câteva cuvinte de la Direcţia Patrimoniu, vă rog. 

 

Doamna Şef Serviciu Evidenţă Patrimoniu Mândrescu Camelia – 

Direcţia Patrimoniu 

Da. Este vorba de de un teren de doar 4 m², care nu dau voie să, 

ștrangulează ieșirea dintr-o stradă, din Giorgio Ranetti în artera de 

circulație Splaiul Independenței. De aceea venim și împuternicim sectorul 

6 să achiziționeze pentru și în numele municipiului acest teren de 4 m în 

scopul extinderii acestei alei de trecere și modernizării acesteia. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos. Dacă colegii noștri, consilieri generali nu au nicio 

întrebare, vă rog să-l supuneți la vot. 

 

Asistent comisie 

Puteți vota.  
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Domnul consilier Covaci, dacă puteți inițializa. Domnul consilier 

Covaci, ne auziți? Dacă puteți inițializa votul, domnul Covaci. Ne auziți? 

Dacă puteți să spuneți verbal cum votați, dacă nu merge. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Finalizaţi votul fără domnul Covaci, vă rog.  

Mulțumesc. 

 

Asistent comisie 

8 voturi pentru, 1 abținere, 0 voturi împotrivă. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulţumesc. 

Următorul punct de pe ordinea de zi, vă rog. 

 

Asistent comisie 

9. Proiect de hotărâre privind cooperarea între Municipiul 

Bucureşti, Societatea de Transport București STB S.A. și Federația 

Română de Polo în vederea desfășurării în bune condiții a 

evenimentului "Campionatul Mondial de Polo U20 - 2023", în 

perioada 08 - 18 Iunie 2023. 

Raport de la Direcția Cultură Învățământ Turism și Direcția 

Transporturi. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Aceasta este o rugăminte a Federației de Polo sau este organizat 

cu sprijinul capitalei? 
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Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor Ion – Direcţia Transporturi 

Dacă îmi permiteți. Bună seara, domnule președinte, domnule 

secretar, doamnelor şi domnilor consilieri generali, sunt consemnatar ca 

și direcție a acestei inițiative. Este vorba de faptul că se organizează acest 

campionat internațional și au solicitat ca pentru, doar pentru cei acreditați 

să existe o formă de transport gratuit. STB-ul și-a dat acordul și a spus că 

sprijină această inițiativă făcând și reclama necesară iar Federația a 

promis că va promova faptul că atât STB-ul cât și Primăria Municipiului 

București au sprijinit acest campionat care în mod, eu zic că este absolut 

evident că e un eveniment sportiv deosebit. Nu e ca fotbalul într-adevăr, 

să-l vadă toată lumea, dar are nișa lui şi faptul că organizațional Primăria 

Municipiului București sprijină acest acest lucru care financiar parcă nu 

înseamnă foarte mult. Noi am considerat că de aceea am și consemnat 

acest această propunere, cred că e un lucru benefic pentru noi.  

Vă mulțumesc.  

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos, domnul director Tărtăcuță. Vă rog să-l supuneți 

la vot. 

 

Asistent comisie 

Puteţi vota.  

6 voturi pentru, 2 abţineri, 0 voturi împotrivă. 

 

11. Proiect de hotărâre privind circulația autovehiculelor cu 

masa maximă totală autorizată mai mare de 5 tone la lucrările de 

construire a imobilului aflat în Calea Griviței nr. 53, sectorul 1, 

conform Autorizației de Construire nr. 106/11841/15.04.2022 

Raport de specialitate: Direcția Transporturi. 

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor Ion – Direcţia Transporturi 

Bună ziua. Îmi permit să vorbesc aici și am fost noi inițiatori. Înțeleg 

că teatrul de pe Griviței 53 a obținut o autorizație de construire emisă de 



11 
 

Primăria Municipiului București în concordanță cu tot ceea ce înseamnă 

programul de finanțare pe care îl au cu un fond în norvegian. Au un timing 

limit că de aceea am și atașat autorizația de construire pentru a se vedea 

că limita în timp a acestei gratuități pentru utilajele care din ceea ce am 

înțeles, adică nu, din ceea ce mi s-a spus, evident nu au fost prevăzute în 

buget, ei nu au cum majorat bugetul finanțat către finanțatorul norvegian 

și de aceea ne-au solicitat ca să le asigurăm această gratuitate pe durata 

existenței autorizației de construire. Evident îndeplinind cumulativ și tot 

ceea ce înseamnă condiționările hotării 134, adică vom fi informați lunar. 

Deci nu este vorba de o aprobare până atunci. Pur și simplu lunar vor 

transmite lista utilajelor. Am înțeles că sunt cam între trei și cinci care vor 

lucra acolo și ne vom da adică pe direcția transportul vom asigura această 

această gratuitate până la terminarea acestui prim și singur de fapt teatru 

privat finanțat din fonduri europene. Aceasta este rațiunea pentru care am 

semnat această propunere de hotărâre de consiliu . 

Mulțumesc. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc, domnul Tărtăcuță. Punctul meu de vedere, cum l-am 

mai spus, au mai fost încercări, că erau pe fonduri europene, că erau din 

bani publici știu foarte bine că am lucrat ARR ISCTR RAR, știu povestea, 

dânșii și-au asumat un un contract, încasează bani pe acel contract și nu 

vreau să-i plâng. Din punctul ăsta de vedere, să-și plătească taxele și 

impozite cum fiecare cetățean și le plătește și cum fiecare firmă privată 

face acest lucru. Dânșii sunt o firmă privată, trebuie să-și plătească foarte 

simplu cum și celelalte firme private pentru că așa o să ne trezim cu toate 

firmele care lucrează pentru Municipiul București, nu, nu-i plângem de 

milă, deci să-și plătească taxele și impozitele și acea depășire de tonaj, 

timpii și tot ce necesită pentru respectarea legii, ăsta e punctul meu de 

vedere, colegii mei pot să facă, să decidă cum cum doresc, nu e, din 

punctul meu de vedere chiar dacă lucrează pentru un proiect pe fonduri 

norvegiene, pe fonduri europene, pe ce vor, dânşii lucrează pe bani, nu 

și-au prins în buget, este treaba lor, nu treaba noastră, toți ceilalți privați 

plătesc această taxă. Mulțumesc frumos. Dacă colegii nu au întrebări 

domnului director, îi înțeleg și dânsullui rațiunea și nu e cu niciun reproș și 

mai ales la dânsul care este un profesionist. Vă rog să supunem la vot sau 

dacă colegii noștri consilieri mai au întrebări. Mulțumesc. Dacă nu mai sunt 

întrebări, vă rog să supunem la vot. 
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Asistent comisie 

Puteți vota. 

4 voturi pentru, 6 abțineri, 1 vot împotrivă. Aviz nefavorabil. 

 

12. Proiect de hotărâre privind împuternicirea expresă a 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru Transport Public 

București – Ilfov, de a înființa, organiza, exploata, monitoriza și 

gestiona serviciul public de transport feroviar de călători de interes 

local. 

Raport de specialitate: Direcția Transporturi. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Dacă domnul director ne poate spune câteva cuvinte. 

 

Domnul Director executiv Tărtăcuţă Victor Ion – Direcţia Transporturi 

Cu siguranță. Mulțumesc, domnule președinte. Este vorba de doar 

împuternicirea ADITPBI de a se ocupa de acest lucru, care știți bine că 

transportul feroviar local a reprezentant o mare, un mare subiect și este 

vorba de transportul alternativ, dar pentru asta pentru că pot fi foarte multe 

diferențe între transportul model CFR și transportul local, trebuiesc făcute 

o seire întreagă de analize, de studii și de aceea a existat decizia și de 

aceea am și promovat acest proiect de hotărâre de împuternicitate a TPBI-

ului care-i de departe cel mai în măsură ca să ca să facă acest lucru, care 

cu siguranță în momentul în care vor avea toate rezultatele și voi avea 

propunerile, cu siguranță vor fi din nou supuse atenției și votului. 

Mulţumesc. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulţumim. Dacă colegii noştri, colegi consilieri au întrebări, dacă nu, 

vă rog să supuneţi la vot. 

Mulţumesc. 
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Asistent comisie 

Domnul Nasi Calenţaru, nu apare exact votul Dvs. Cum aţi votat la 

punctul anterior? 

  

Domnul Consilier Claneţaru Nasi 

„Abţinere” am votat. 

 

Asistent comisie 

Mulţumim.  

Puteţi vota! 

5 voturi pentru, 5 abţineri, 0 voturi împotrivă. Aviz nefavorabil. 

Domnul Calenţaru, din nou nu vă apare votul defalcat. Dacă puteţi 

să spuneţi verbal.  

 

Domnul Consilier Claneţaru Nasi 

„Abţinere” am votat şi de data asta. 

 

Asistent comisie 

Mulţumim.  

 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

amplasare a stațiilor de încărcare a autovehiculelor electrice 

Raport de la Direcția Generală Urbanism și Amenajarea Teritoriului. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Cine este de la Urbanism? 
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Asistent comisie 

Nu este în sală şi nu văd nici conectat. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Am înţeles. Dacă domnii de la Urbanism așa se comportă cu 

consilierii generali, dacă nimeni de la Direcţia de Urbanism nu este 

prezent,  asta înseamnă o lipsă de comunicare și o lipsă de bun simț față 

de noi consilierii generali. Din punctul meu de vedere îl supunem la vot. 

Votul meu este împotrivă pentru că toate direcțiile care au avut rapoarte 

la proiecte, au bunul simt să trimită măcar un delegat, dacă directorul 

general nu este. Mulțumesc frumos. Supuneţi-l la vot, vă rog. 

 

Asistent comisie 

Puteți vota. 

5 voturi pentru, 4 abțineri, 1 vot împotrivă. Aviz nefavorabil. 

Numai o secundă. Ne interesează din nou votul domnului Nasi 

Calențaru. Nu apare. 

 

Domnul Consilier Claneţaru Nasi 

Tot „abţinere”. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Se vede votul dânsului, ceea ce e foarte bine. Dar ar trebui ca votul 

dânsului să nu-l cereți verbal. Să vedem exact care este problema tehnică, 

de ce nu se poate vedea. 

Mulțumesc. 

 

Asistent comisie 

Da. Votul tuturor se vede pe total. Deci dânsul apare la total voturi, 

dar nu apare defalcat să vedem exact pentru abținere sau împotrivă. 
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 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Bine, mulțumesc. Haideți să trecem la următorul punct. 

 

Asistent comisie 

43. Proiect de hotărâre privind transmiterea arterei de circulație 

strada lt. col. Constantin Marinescu (tronson cuprins între strada 1 

Mai și strada Drumul Sării), identificată cu numărul cadastral 237578, 

din administrarea Administrației Străzilor București în administrarea 

Consiliului Local al Sectorului 6, în vederea reabilitării. 

Raport de specialitate: Direcția Patrimoniu și Direcția Transporturi. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Câteva cuvinte de la Direcția Patrimoniu, vă rog.  

 

Doamna Şef Serviciu Evidenţă Patrimoniu Mândrescu Camelia – 

Direcţia Patrimoniu 

Sigur că da. Este vorba de transmiterea unui tronson al arterei strada 

Locotenent Constantin Marinescu din administrarea Administrației 

Străzilor în administrarea Consiliului Local Sector 6 în vederea reabilitării. 

Artera de circulație este înscrisă în cartea funciară, este domeniul public 

al municipiului București, în prezent în administrarea Administrației 

Străzilor. Are valoare de inventar, cum am mai spus luna trecută când a 

fost întocmit proiectul de hotărâre, a existat o inadvertenţă referitoare la 

valoarea de inventar când s-a solicitat și a fost ulterior transmisă de către 

Administrația Stăzilor, valoarea a fost pentru artera de circulație în 

integralitate, nu doar pentru acest tronson care este solicitat în prezent de 

către Consiliul Local Sector 6, respectiv tronsonul cuprins între strada 1 

Mai și Strada Drumul Sării. S-a revenit la Administrația Străzilor, s-au făcut 

demersuri de către Direcția Patrimoniu și ni s-a transmis valoarea corectă 

a doar strict pe acest tronson.  

Mulțumesc. 
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 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulţumesc frumos. Să înțeleg că el a fost supus ordinii trecute de pe 

ordinea de zi și a fost picat din cauza inadvertenţei în zona referitoare la 

valoarea de inventar.  

Mulțumesc frumos. 

Să-l supunem la vot sau dacă sunt întrebări alte întrebări, vă rog să 

i le adresăm doamnei director, dacă nu, vă rog să supuneți la vot proiectul. 

Mulțumesc. 

 

Asistent comisie 

Puteți vota. 

Doamna consilier Stoica, dacă puteți inițializa votul. 

Mulțumim. 

Domnul Calențarul, dacă puteți să ne spuneți cum ați votat. 

 

Domnul Consilier Claneţaru Nasi 

Tot „abţinere”. 

 

Asistent comisie 

Mulțumim. 

Doamna consilier Stoica, dacă puteți finaliza votul. Mulțumim.  

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Dacă doamna consilier general nu ne aude, haide să finalizăm votul 

și fără dânsa. Mulțumesc. 

 

Asistent comisie 

7 voturi pentru, 3 abțineri, 0 voturi împotrivă. 
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Numai o secundă, dacă se poate, să verificăm fișa de vot să vedem 

că apare toată lumea cum a votat. 

7 voturi pentru, 3 abțineri, 0 voturi împotrivă. 

 

Nu mai sunt alte puncte, domnule președinte. 

 

 Domnul Preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos colegilor noștri consilieri generali și ne vedem 

mâine la ședința Consiliului General.  

Mulțumesc încă o dată, tuturor. 

O zi bună. 

 

Ședința comisiei s-a încheiat la ora 18,30 
 

Notă: Consemnarea voturilor s-a realizat în conformitate cu 
rezultatele generate de platforma online de videoconferință WebEx pe 
care s-a desfășurat ședința, precum şi pe baza votului exprimat verbal de 
către consilierii generali. 
 
 
       PREȘEDINTE                                                               SECRETAR 
    MELCIU FLORIN             RĂU GABRIEL 
 

 


